
Medlemsbrev 
Oktober 2023 

Ledare, spelare och vårdnadshavare i samverkan har 
möjligheten att skapa en positiv kultur som genomsyrar hela 

vår förening.  GLÄDJE skapar vi tillsammans. 

HEJA HÅBO FF 

Ordföranden har ordet 
Det har varit en spännande och krävande säsong.
Det händer mycket bakom kulisserna i en förening av 
Håbo FFs storlek. Det finns medlemmar, framför allt 
vuxna personer, som glömmer att vi är här för att 
barn/ungdomar ska få känna gemenskap och glädje. 
Men vi har mycket bra att bygga vidare på.
Många nya spelare, ledare, sponsorer och supportrar 
som valt att gå med i klubben eller stötta oss från 
läktaren. Det finns många duktiga ungdomar att 
slussa upp i våra representationslag vilket gör att 
framtiden ser lovande ut.
Nu behöver batterierna laddas för en ny säsong 2024.

/Jonas



Föreningen informerar 
Nya tränare för DamA 
Jimmy Ahlborg blir huvudtränare och Fredrik Karrestam assisterande tränare för 
DamA. 
Båda skrev på för 2 år och de kommer närmast från vårt eget HerrB. Där tog de 
laget från div8 till div6. 

Nyutbildade ledare 
Flera ledare gick utbildningen SvFF D nyligen. 

• Marco Mendez

• Leva Atterstrand

• Isabel Frykman

• Natalia Hoxha 

• Catrin Sundsten 

• Alfons Låhdö

• Mina Ahmed

• Majken Carlberg

• Marta Petersson


Totalt så har vi haft omkring 35 ledare som gått SvFF D under 2023. Av dessa 35 
ledare så är det runt 50-60% ledare som är yngre än 25år. 

Vi hoppas få till en SvFF D-utbildning i Bålsta under första halvan av nästa år. 

Anna Larsson, Viktor Carlsson och Malin Berg har gått på högre utbildningar och 
är nästan klara med UEFA B senior. 

3 frågor till… 
Natalia Hoxha 
Ålder: 15 år 

Spelar i F08-09 och är tränare för F12 

Vad är det bästa med Håbo FF? 

Det bästa med Håbo FF är nog att jag har träffat så många härliga människor 
och att vi har blivit som en familj. Sedan har vi tränare som verkligen bryr sig 
om oss och hjälper oss att utvecklas som spelare. Vi har också regelbundna 
träningar och matcher, vilket ger oss möjlighet att utmana oss själva och 
förbättra våra färdigheter. Dessutom har föreningen organiserat roliga 
evenemang och resor som har skapat minnen för livet. Håbo FF är en 
fantastisk plats där jag kan utöva min passion för fotboll och ha kul 
tillsammans med alla andra som älskar fotboll.  

Varför bestämde du dig för att satsa på att bli tränare? 

Jag bestämde mig för att bli fotbollstränare för att jag älskar fotboll och vill 
dela min passion genom att lära och utveckla spelare. Att vara en tränare ger 
mig möjligheten att påverka och inspirera unga idrottare, forma deras 
färdigheter och vara en del av deras framgångsresa. Att vara fotbollstränare 
ger mig möjlighet att kombinera min kärlek till sporten med att hjälpa andra 
att nå sin fulla potential. Det är en fantastisk känsla att se dom växa och 
uppnå sina mål på planen. 

Du gick nyligen utbildningen SvFF D i Enköping. Vad lärde ni er på 
utbildningen och vad kommer du använda mest som tränare? 

På den utbildningen lärde vi oss om olika träningsmetoder, taktik och hur man 
utvecklar spelare både tekniskt och mentalt. Som tränare kommer jag 
använda mig av dessa kunskaper för att skapa välstrukturerade och 
engagerande träningspass, samt hjälpa spelarna att växa och nå sin fulla 
potential. För att skapa en positiv inställning måste man skapa en miljö där 
spelarna kan utvecklas och ha kul samtidigt. 


